
   

Til tillidsrepræsentanten / 
suppleanten  
 
 
 
 
 7. juni 2024 

TR-udsendelse nr.: 48 23/24 
 

Kære alle tillidsrepræsentanter og suppleanter 
 
Tak for det fine fremmøde til det virtuelle TR-møde i går, på trods af det korte varsel.  
Vi har brug for, at vi samler vores kræfter og står stærkt sammen i forhold til at insistere 
på, at vores fagprofessionelle stemme skal høres på rådhuset. 
 
Bestyrelsen har besluttet at gå videre med en flag-markering ved rådhuset den 12/6 
klokken 8.30. I den forbindelse opfodrer vi alle medlemmer til at udfylde et flag med bud-
skaber, som vi sætter sammen til en flag-allé. De områdeansvarlige bestyrelsesmedlem-
mer koordinerer med TRerne, at der lægges flag ud på skolerne, og at de kommer retur 
til Frydendalsvej. Flagmarkeringen skal skabe opmærksomhed på, at vi ikke føler os  
ordentligt inddraget – og kræve et STOP for beslutningen. Det vil se flot ud og skabe op-
mærksomhed. 
 
Vi opfodrer alle de medlemmer, der har mulighed for det, til at møde frem til markerin-
gen på onsdag d. 12.6 kl. 8.15 på bagsiden af Københavns Rådhus. Vi taler lige nu med 
de andre faglige organisationer om markeringen, det vil være godt, hvis alle vil være 
med. 
 
Vedhæftet er den endelige udtalelse fra TR-møde som bliver fremsendt til politikkerne i 
udvalget. I er velkomne til at dele den med medlemmerne på skolen og selvfølgelig også 
gå i dialog med skolens ledelse om udvalgets behandling af indstillingen. 
 
Indstillingen og de tilhørende bilag finder I på Københavns Kommunes hjemmeside via 
dette link Mangfoldige børnefællesskaber i dagtilbud og skole – opfølgning på ”special-
analysen” og retning for det videre arbejde | Københavns Kommunes hjemmeside 
(kk.dk) 
 
Endelig vil vi opfodre alle til at være aktive på de sociale medier og være med til at på-
virke den beslutning, som udvalget skal træffe. Forestillingen om, at vi efter mange års 
nedskæringer på almenområdet har en velfungerende folkeskole, der sagtens kan inklu-
dere flere elever med særlige behov, er ikke retvisende. Det er et kommunalt tiltag som 
er stærkt underfinansieret, og det vil ramme skolerne og lærernes dagligdag hårdt. 
 
 
Med venlig hilsen 

 

Katrine Fylking  /  Jannick Stærmose Mortensen 
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